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Møte angående hundepark – Øvre Gleinåsen Vel 
Møtereferat 

Avholdt: 06/10/2014 @ Jorunn Gumpen Sundfør 
Til stede fra styret: Elisabeth Westersund, Kristian Mong, Jorunn Gumpen 

Sundfør, Geir Iversen 
Eksterne tilstede: Guro Flakstad 
Referent: Kristian Mong 

 

Informasjon 

Øvre Gleinåsen Vel har vært i kontakt med Røyken Kommune ang evt saksgang 
rundt omregulering/omdisponering av ballplass til hundepark.  

Agenda for møtet var å informere om tilbakemelding fra Kommunen. Referat epost : 

"Jeg har ikke drøftet din forespørsel med andre slik at jeg kan gi en helt avklart 
tilbakemelding, men min foreløpige vurdering er som følger: Som et utgangspunkt må en slik 
endring enten søkes om med dispensasjon fra reguleringsplenen, alternativt kan en krev en 
reguleringsendring. Helt umiddelbart vil jeg anta at det ikke vil stilles krav om regulering for 
å endre dette, men det må eventuelt avgjøres etter at vi har sett grundigere på slik søknad. 
Høyst sannsynlig vil en ønske å behandle dette som en dispensasjonssøknad (krever 
nabovarsling).  

Som utgangspunkt er det få planerte ute-/ lekeområder innenfor reguleringsplan for 
Gleinåsen. Det legges opp til en stor utbygging med mange enheter, og ballplassen er det 
eneste flate lekearealet av en viss størrelse ut fra det jeg kan huske. Således vil det vektlegges 
at dette er et viktig areal md tanke på barn og unge. Ut fra planområdets utbredelse bør det 
foreligge andre arealer som kan avsettes til hundepark uten at det går på bekostning av 
regulerte lekearealer." 

ØGV tilbyr seg å dekke dokumentgebyr til en søknad. Styret har ikke kapasitet til å 
følge opp saken videre, så interessenter bes henvende seg til Guro Flakstad i 
Granliveien 4.  


